
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 2. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 331

Vil ministeren oplyse, hvor mange landzonetilladelser der er givet til nye boliger i det åb-

ne land i perioden 2010-2019? Der ønskes en redegørelse for udviklingen på kommune-

niveau, samt om der har været en anden bygning på samme placering tidligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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